
DOTAZNÍK PRO STUDENTY UK FHS: PROGRAM ERASMUS 

Akademický rok a semestr výjezdu: 

Studijní obor na FHS:  

Název zahraniční univerzity:  

Fakulta na zahraniční univerzitě:  

Je možné vybírat si kurzy i z jiných fakult, než na které jste byl/-a zapsán/-a? 

Vyžaduje zahraniční škola doklad o jazykové způsobilosti? Pokud ano, jaký? 

Poskytuje zahraniční škola/město/stát či některá organizace stipendium pro zahraniční studenty? 

Máte k dispozici odkazy, jež by studentům pomohly najít bližší informace o škole / nabízených kurzech atp.: 

Jak byste hodnotil/-a náročnost studia a zkoušek na zahraniční škole v porovnání s výukou na FHS? 



 Jaké aspekty studia na zahraniční univerzitě hodnotíte pozitivně/negativně ve srovnání se studiem na FHS?

 Jak coronavirová pandemie ovlivnila Vaše studium na partnerské univerzitě a zahraniční pobyt obecně?

Máte nějaké další užitečné informace pro studenty, kteří se na tuto školu hodlají přihlásit? 

Kontakt (pokud uvedete, budou se na vás moci obrátit studenti s dalšími dotazy): 

Děkujeme za vyplnění! 

Poskytnuté informace mohou pomoci studentům, kteří se také zajímají o tuto univerzitu. 

Vyplněný dotazník zašlete na zahranicni@fhs.cuni.cz. 

nebesver
Text napsaný psacím strojem
Poučení: Vyplněním tohoto dokumentu uděluji souhlas Univerzitě Karlově, se sídlem Ovocný trh 560/5, 116 36 Praha 1, IČO: 00216208 (dále jen „UK“), která je správcem osobních údajů všech fakult a součástí UK, se zpracováním svých osobních údajů v rozsahu uvedeném v tomto dokumentu a jeho přílohách, a to za účelem vyhodnocení mobilit v rámci projektu Erasmus+ na Univerzitě Karlově. V případě jakéhokoliv dotazu nebo uplatnění svých práv můžete kontaktovat pověřence pro ochranu osobních údajů na e-mailové adrese gdpr@cuni.cz.
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	Zahraniční univerzita: Sabancı University
	Rok, semestr: Akademický rok 2023/24, zimní semestr
	Kurzy z jiných fakult: Dle mého vědomí je možné vzít si většinu předmětů z celé univerzity, jediným omezením je jejich otevření pro Erasmus. Osobně jsem se ale nesetkal s tím, že bych si nějaký předmět vzít nemohl.
	Stipendium: Nejsem si toho vědom
	Odkazy: Tohle pomáhá sestavit si rozvrh - https://aburakayaz.github.io/suchedule/, jinak primárně webové stránky školy. Nebojte se taky psát emaily a ptát ostatních studentů a studijního oddělení. Informace občas váznou, na všem se ale dá domluvit. 
	Jazyková způsobilost: Žádný doklad není vyžadován
	Další informace: Doporučil bych dát si všechny předměty do co nejmenšího počtu dnů, protože jakékoliv cestování v Turecku vyžaduje spoustu času a rozdíl jednoho či dvou volných dnů může znamenat opravdu hodně v kontextu možností průzkumu města a země. 
	Zahraniční fakulta: Faculty of Arts and Social Sciences
	Kontakt: 
	Obor na FHS: [Studium humanitní vzdělanosti]
	Náročnost studia: Zkouškové období samo o sobě je lehčí, výuka v průběhu roku nicméně mnohem náročnější. Od konce října až do odjezdu jsem neměl týden bez testu, kvízu, prezentace nebo něčeho podobného. Výhodou ovšem je, že i samotný tlak ze zkouškového období je mnohem menší, protože už má z řady předmětů jasný průchod a úspěšné dokončení.
	Náročnost zkoušek: Velmi pozitivně hodnotím kampus školy a její vybavenost. Bohužel je však daleko od většiny nejzajímavějších částí města, je tedy docela podstatné rozhodnutí, jestli bude člověk bydlet na něm nebo ve městě. Pozitivně bych taky hodnotil vyučující na Sabanci, většina z nich je opravdu milá a všemožně se snaží studenty podpořit. 

Negativně bych naopak hodnotil určitý informační šum a studentský život. Některé podstatné informace dorazily od zahraničního oddělení pozdě (např. nutnost vyplnit zdravotnický dotazník), což vyžadovalo poměrně hektické řešení situace těsně po příjezdu.
Co se týče studentského života, tak v průběhu mého pobytu se rozpadl studentský klub za ně odpovědný a skoro žádné akce se nekonaly. Slyšel jsem ovšem o tom klubu dobré věci z předchozích let a samotný klub se rozpadl s odůvodněním, že musí projít vnitřní restrukturalizací - je tedy slušná šance, že tento aspekt bude v krátké budoucnosti zase uspokojivý. 
	Coronavirus: Neovlivnila. 
	online výuka: 


